
Br.0012.1.2.2024 

          

Protokół Nr 58/24 

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta 

Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 lutego 2024 r. 

 

Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 

(sala - II piętro) w godzinach 14:00 – 14:40. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, 

Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz członkowie Komisji: Bogusław Mrozkowiak, 

Tomasz Sulima i Piotr Wawulski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca Burmistrza 

Miasta Bożena Teresa Zwolińska, Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska, Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej Paweł Korniluk (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji 

protokołu). 

 

Dotyczy punktu nr 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

zebranych. Następnie odczytał informację, iż stosownie do paragrafu 29 Statutu Miasta Bielsk 

Podlaski oraz zgodnie z przyjętym postanowieniem ogólnym o zamiarze transmisji ujawniania 

przebiegu wszystkich posiedzeń Komisji Finansów i Budżetu Miasta wszystkie posiedzenia komisji są 

transmitowane i udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie internetowej Urzędu. Obecność osób 

nie będących radnymi ani osobami publicznymi jest różnoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalenie i 

rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Przypomniał członkom 

Komisji, aby nie upubliczniać danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do 

odpowiedzialności, jeśli dane zostaną ujawnione. 

 

Dotyczy punktu 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko odczytał zaproponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr 57/24 z posiedzenia Komisji w dniu 23 stycznia 2024 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 

5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, czy ktoś ma uwagi, zastrzeżenia do porządku 

obrad. Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. W związku z brakiem uwag przystąpił do 

przegłosowania porządku obrad. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 

 

Dotyczy punktu 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 57/24 z posiedzenia Komisji w dniu 23 stycznia 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 57/24 z posiedzenia Komisji w dniu 23 stycznia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła przedłożony protokół. 

 

Dotyczy punktu 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski w 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że Rada tradycyjnie otrzymała takie 

sprawozdanie od Policji. Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak poinformował, iż w związku z tym, że dość krótko jest 

radnym, to starał się znaleźć jakąś regulację albo zapis, na jakiej podstawie jest ta informacja 

sporządzona. Dodał, że nie udało mu się tego znaleźć. Poprosił o wyjaśnienie co jest podstawą 

sporządzenia tej informacji i czy jest jakaś regulacja, która określa, co w niej powinno być. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nie ma takiej regulacji prawnej, natomiast jest 

zwyczaj. Bezpieczeństwo jest jedną z najważniejszych spraw, które dotyczą naszych mieszkańców i w 

związku z tym, że Gmina Miejska Bielsk Podlaski wspiera Policję i Straż, dlatego też zwyczajowo od 

wielu lat oni informują o tym, co się dzieje w zakresie ich obowiązków i działań dotyczących 

bezpieczeństwa. Do tego dochodzi jeszcze plan pracy Rady Miasta, który był wcześniej zaakceptowany 

przez radnych. Podkreślił, że nie ma przepisu prawnego, który by nakazywał Powiatowej Komendzie 

Policji czy Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej tłumaczenie się przed Radą Miasta. 

Zauważył jednak, że dobrze byłoby, żeby mieszkańcy po prostu mieli okazję zapoznać się z taką 

informacją i wiedzieć, czy w naszym mieście jest bezpiecznie, czy nie. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak (Poza mikrofonem) Przypomniał o drugiej części pytania. Czy 

jest gdzieś regulacja, co taka informacja ma zawierać? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nie. To jednostki Straż i Policja sami 

przygotowują. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko dodał, że takie sprawozdania Służb Bezpieczeństwa były 

zdawane już od zarania uprzednich sesji. Uważa, że ta sprawa o bezpieczeństwie jest dla mieszkańców 

naszego miasta potrzebna i bardzo ważna. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uznał, że 

członkowie Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w mieście Bielsk Podlaski w 2023 r. 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zauważył, że ta informacja jest podobna, adekwatna do 

poprzedniej, tylko wiadomo, że o co innego chodzi. Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uznał, że członkowie 

Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na 

terenie miasta Bielsk Podlaski w 2023 r. 

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko oznajmił, że na początku nowego roku, tak jak w 

poprzednich latach, są przedkładane sprawozdania z realizacji tego typu programów. Otworzył 

dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uznał, że członkowie 

Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 rok. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uznał, że członkowie 

Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Bielsk Podlaski. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Bielsku 

Podlaskim na lata 2024-2026. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Bielsku Podlaskim 

na lata 2024-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Mrozkowiak 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bielsku 

Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko wyjaśnił, że w Statucie zostały zapisane nowe zadania dla 

Miejskiego Ośrodka Sportu. Uważa, że takie rozwiązanie będzie dobre, ponieważ mamy takie obiekty, 

którymi trzeba opiekować. Dodał, że pieniądze zostały przeznaczone na ciągnik i inne rzeczy. Możliwe, 

że dzięki tym zmianom teraz będzie wszystko lepiej rozwiązane. Otworzył dyskusję w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bielsku 

Podlaskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Mrozkowiak 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Mrozkowiak, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zauważył, że jest to pochodna poprzedniej uchwały, którą 

członkowie Komisji głosowali. Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Mrozkowiak, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zauważył, że jest to temat rzeka. Otworzył dyskusję w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zauważył, że poprzednio wieczysta dzierżawa była modna. 

Dodał, że jest oczywiście prawne pozwolenie na wykup tego na własność. Otworzył dyskusję w 

przedmiotowej sprawie. 
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Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych 

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej przy ul. Przystrefowej w Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko wyjaśnił, że jest to dawny POM. Wartość tej działki wynosi 

ponad 100 tysięcy i dlatego Rada musi wyrazić na to zgodę. Otworzył dyskusję w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej przy ul. Przystrefowej w Bielsku Podlaskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny działki stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej przy ul. Kopernika w Bielsku Podlaskim na cel publiczny. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko oznajmił, iż wiadomo, że chodzi o dokonanie darowizny 

dla Starostwa na rozbudowę hali sportowej przy szkole, Liceum. Otworzył dyskusję w przedmiotowej 

sprawie. 



8 
 

 

Protokół Nr 58/24 z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 

20 lutego 2024 r. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny działki stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej przy ul. Kopernika w Bielsku Podlaskim na cel publiczny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 

PRZECIW (1) 

Bogusław Mrozkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że zabierała już głos w tym 

temacie na poprzednich komisjach, ale tu są nowe osoby, w związku z tym jest winna wyjaśnić pewne 

tematy. Uchwała, która z wielkim sukcesem funkcjonowała przez 8 lat, została zakwestionowana. 

Zostało wszczęte postępowanie i po dwóch dniach nastąpiło rozstrzygnięcie, całkowita nieważność. W 

związku z tym pochyliła się jeszcze raz nad tą tematyką i ten dokument, który mają członkowie 

Komisji, jest zupełnie nowy. Dodała, że  uwagi, które zgłaszał Pan radny w ogóle nie były brane pod 

uwagę. Projekt, który został przygotowany, starała się skonsultować z osobą, która to nadzorowała. 

Doszło między nimi do pewnego niezrozumienia, ponieważ miały odmienne zdanie w pewnych 

kwestiach. Podjęta została decyzja, że nie skarżymy, tylko trzeba na nowo zrobić ten projekt tak, żeby 

służył przez lata, tak jak i poprzedni. Wydaje jej się, że dokument jest dobry, obszerny i będzie długo 

służył. Zauważyła, że mogłaby tu podać więcej szczegółów na ten temat, ale na poprzedniej Komisji 

Pan Przewodniczący Wawulski powiedział, żebym już więcej nie opowiadała, bo radni byli znudzeni. 

Jednak według niej tematyka jest dosyć ciekawa, szczególnie jak się wchodzi w argumentację strony 

nadzorującej co do postrzegania pewnych zapisów. W każdym razie, jeżeli będzie potrzeba, to wyjaśni 

to na sesji. Zwróciła się do Pana Bogusława Mrozkowiaka, czy ma on jakieś pytania. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak przypomniał Pani Burmistrz, że on już w poprzednich latach, 

kiedy jeszcze pan Gołębiowski to referował, jako mieszkaniec miał dużo uwag do tej uchwały. Dodał, 

że bardzo dużo było uwag, kiedy one tam wchodziły. Na grudniowej sesji również wnioskował, 

skierował do radnych taki nieformalny wniosek, aby cofnąć tę uchwałę po nowej pracy. Przyznał, że 

nie jest radcą prawnym i może jego uwagi były, tak jak Pani Burmistrz powiedziała, nieuwzględnione, 

ale zdawał sobie sprawę z tego, że ta uchwała jest takim koncertem życzeń, wykracza poza delegację i 

w związku z tym chciałby zapytać, czy ona była opiniowana, bo wydaje mu się, że jeżeli była 

opiniowana, to efekt jest zatrważający. A poza tym, skoro już tyle lat żeśmy na niej pracowali w tej 

dziedzinie, to wydaje mu się, że jak się przystępuje do pisania uchwały, to zaczyna się od delegacji. Co 

ta uchwała może zawierać? Pamięta jak w innych sytuacjach, na przykład jak była Rada Młodzieży, ile 

to było dyskusji, też było rozstrzygnięcie. Zauważył, że oni jako radni, jak coś robią, to nie mają tego 

zaplecza, ale uważa, że tu zaplecze było. I tak jak wynikało z tego podsumowania przez pracownika 

oddziału nadzoru, to było zatrważające. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, trochę by się nie zgodziła z 

przedmówcą ponieważ temat jest dosyć trudny. Wspomniała o dyskusji z osobą o bardzo 

formalistycznym podejściu, która zarzuciła, że uchwała koncentruje się na psach i kotach. Pani 

Burmistrz podkreśliła, że program powinien mieć charakter informacyjny, skierowany do 

mieszkańców. W związku z tym, że na terenie chyba każdej gminy najwięcej jest psów i kotów, ten 

system na terenie miasta Bielsk Podlaski został tak zorganizowany, że są społeczni opiekunowie psów, 

kotów. Dodała, że te wszystkie podstawowe obowiązki wynikające z ustawy były uregulowane. 

Spotkała się jednak z niezrozumieniem. Poinformowała, że przymierzała się nawet do tego, żeby 

skarżyć, ale to nie o to chodzi. Chodzi o to, że można to zrobić lepiej, inaczej, dlatego też ona 

całkowicie to przemodelowała. Podała przykład, że według pani z organu nadzoru można było 

wnioskować, że Miasto jest zobowiązane do opieki i do zapobiegania bezdomności nawet zwierząt 

egzotycznych, natomiast lisów to już nie. Zauważyła, że odniesienie do psów i kotów już wytłumaczyła 

. Przytoczyła kolejny przykład, że rzekomo z poprzedniego projektu uchwały wynikało, że usypianie 

ślepych miotów może odbywać się tylko w schronisku. Pani Burmistrz stwierdziła, że nie do końca się 
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z tym zgadza, ponieważ tam był taki zapis, że odłowiona z terenu miasta samica urodzi w schronisku. 

Jej zdaniem pod względem logicznym było okej. Było też wyjaśnienie, że nie powinno być żadnych 

ograniczeń. Stwierdziła, że interpretacje są odmienne od potrzeb i od rzeczywistości. Wyjaśniła też 

przykład użycia wyrażenia „w miarę wynikających potrzeb”. Miasto nie posiada środków i zajmuje się 

daną sprawą w miarę potrzeby. Jeżeli jest taka potrzeba, to są dokonywane odłowy, czy też jest 

finansowane dane zadanie. Poinformowała, że ten projekt już tak naprawdę został sporządzony w ,,po 

drobności”. Tytuł jest dwuczłonowy, w związku z tym wyodrębniony  jest dział dotyczący zapobiegania 

bezdomności,  oraz dział opieki nad zwierzętami. Uważa, że Miasto bardzo dużo robi w tym kierunku. 

Dodała, że w starym programie też to było zauważone. Żeby jednak przystępnie to wyjaśnić, powołała 

się na przepisy, gdzie Miasto oprócz tych obowiązków, które wynikają praktycznie z linii orzeczniczej, 

realizuje zadania dodatkowe, które ustawodawca w późniejszym czasie uzupełnił w ustawie o 

ochronie środowiska. Zauważyła, że Miasto to robi, nawet pomimo tego, że jest mało pieniędzy. 

Poinformowała, że linia orzecznicza jest taka, że to co jest w art. 11a ust. 2, pkt. 1 - 8, to musi być. To 

jest świętość i ma to być realizowane. Podkreśliła, że Miasto to robi i robiło. Tak też było w programie. 

Dodała, że Miasto robi też dodatkowe rzeczy, dlatego też wykorzystała wyrażenie „w szczególności”, 

które praktycznie powoduje, że ten katalog jest otwarty. Podała przykład użycia tego wyrażenia w 

pierwszym zdaniu w ust. 2, rozpoczynającym punkty 1- 8 odnośnie obowiązków. Zauważyła, że są tu 

również ujęte dodatkowe, fakultatywne zadania. Dodała, że zaskoczyło ją to, iż Pani z organu nadzoru 

miała wątpliwości, czy na przykład kot wolno żyjący to kot bezdomny, czy to jest odrębna kategoria. 

Według tej Pani to jest zupełnie co innego, a mianowicie jest to zwierzę nieudomowiane. Pani 

Burmistrz wyjaśniła jednak, że spotkała się z taką argumentacją w literaturze, że koty wolno żyjące, 

mimo iż nie mają właściciela, to zostały udomowione tysiąc lat temu, w związku z tym są zwierzętami 

domowymi. To zwierzęta udomowione i bezdomne. Sam fakt, że one znajdują się w artykule 

mówiącym o kotach wolno żyjących oznacza, że one są zwierzętami bezdomnymi. Stwierdziła, że tutaj 

jest dużo takich różnych niuansów. Żeby jednak dostosować się do tego, co zostało zapisane w jej 

ocenie trochę „ułomnej” Ustawie o ochronie zwierząt, został stworzony materiał, który na pewno nie 

będzie szkodził ani zwierzętom, ani Miastu, które będzie się opiekowało zwierzętami bezdomnymi 

oraz będzie skutecznie zapobiegało tej bezdomności. Podała jeszcze przykład, że w starym programie 

ze względu na przewagę kotów i psów, był społeczny opiekun psów i kotów, jednak do nowego 

wprowadziła społecznego opiekuna zwierząt, bo mogą się jeszcze pojawić zwierzęta egzotyczne. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak uprzedził, że powie bardzo krótko. Oznajmił, że on pytał o 

bardzo krótką rzecz, a nie o uzasadnienie, wyjaśnienie, tłumaczenie. On tylko pytał, czy była opinia 

prawna, bo chciałby ją zobaczyć. 

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że każdy projekt uchwały jest opiniowany przez 

radcę prawnego i taki projekt znajduje się w wersji papierowej w dokumentacji w Referacie Obsługi 

Burmistrza i Rady Miasta. Logiczne jest, że jeśli członkowie Komisji otrzymują materiały w wersji 

elektronicznej, to tej pieczęci po prostu nie ma. Zaprosiła do pokoju 304, w którym pracownica to 

przekaże i będzie można zerknąć na to, że ta pieczątka i opinia radcy prawnego również się znajduje. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zapytał, czy zostały wyciągnięte z tego jakieś wnioski, skoro 

jest to zopiniowane. Zauważył, że jak pracownik się pomyli i zrobi taki duży błąd, to ponosi za to 

konsekwencje odpowiedzialności. Nawet jest tak, chyba że do wysokości 2 - 3 pensji. On wie, że nie 
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było materialnych skutków, ale chciałby uzyskać informację, w jaki sposób jest rozliczany ktoś, kto 

podbił pieczątką z tyłu ten projekt. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska odniosła się do słów Pana radnego Bogusława 

Mrozkowiaka stwierdzając, że on chyba w ogóle pomylił dziedziny. Tego rodzaju uchwała absolutnie 

nie podlega sanacji. Wyjaśniła, że jest tryb odwoławczy, a dokładniej procedura. Ustawodawca tak to 

zorganizował, że organ nadzoru może wszcząć postępowanie. W tym przypadku trwało to 2 dni i 

unieważniono projekt uchwały. Dodała, że wnioski zostały z tego wyciągnięte. Trzeba było się 

dogadać, dopasować z pewnymi sprawami, ale to nie są rzeczy, których nie da się naprawić. Uważa, że 

taki projekt uchwały, będzie funkcjonował przez lata. Stwierdziła, że radny Pan Bogusław Mrozkowiak 

mówiąc o sankcjach pomylił to z prawem budowlanym. To nie tutaj. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak wyjaśnił, że nie domaga się, żeby teraz radca prawny, czy jakiś 

pracownik, on tylko podał przykład, że jest rozliczany, że jest taka procedura w odniesieniu, jeżeli tam 

były jakieś straty. Tutaj chodziło mu o to, że błędy w tym projekcie były takie zasadnicze. Podał 

przykład, że jak kiedyś on wychodził z jakimś projektem, to pani radczyni powiedziała, że to jest 

„abecadło”. Tu były przekroczone delegacje ustawowe. W związku z tym jest po prostu ciekaw. On nie 

chce, żeby ktoś był karany, tylko podał przykład. Jest ciekaw, jak mógł przejść taki „bubel”. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska nie zgodziła się ze stwierdzeniem że jest to 

„bubel”. Skoro to funkcjonowało przez 8 lat, to ktoś w Urzędzie Wojewódzkim, w nadzorze taką 

uchwałę przepuszczał i było to w porządku. To, że starano się pewne rzeczy doprecyzować, to w 

niczym nie przeszkadza. Odniosła się do pytania Pana radnego Bogusława Mrozkowiaka, czy ktoś 

wyciągnął wnioski. Wyjaśniła, że wtedy ona pracowała nad tamtym projektem uchwały i 

dokumentami wykonawczymi. Tak samo i teraz usiadła i to zrobiła. Wymagało to trochę czasu pracy, 

ale zrobiła to ze względu na dobro zwierząt. Powiedziała, że też by się na przykład nie zgodziła, jak tu 

Pan radny Bogusław Mrozkowiak mówi o delegacji ustawowej. Oznajmiła, że są zarządzenia. Tego nie 

zakwestionowano. Nie ma delegacji, ale jest ona w uchwale. Jest ok. Dodała, że wspominała już 

wcześniej o tego typu rzeczach, na przykład o kotach wolno żyjących. Zauważyła podstawową rzecz, 

że ustawa mówi, że jeżeli zwierzę jest bezdomne, to od razu trafia do schroniska. Są jednak jeszcze 

furtki, które należało wykorzystać. Dodała, że trzeba naprawdę troszeczkę mieć takiej wiedzy, żeby 

można było stworzyć dobry dokument. Wyjaśniła, że gdyby opierała się na przykład na tym, żeby 

zrobić taką wersję dokumentu, która by zaspakajała organ nadzoru i te zapisy ustawowe, to by 

przygotowała projekt dosłownie na 1,5 strony. Natomiast to ma być program informacyjny i ma być 

praktyczny dla mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko uznał, że temat został wyczerpany. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w uzupełniających wyborach ławników 

do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Bielsk Podlaski i nadania jej 

statutu. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zauważył, że to coś nowego, co pozwoli nam bardziej 

dyskutować z młodzieżą, jeżeli oczywiście uchwała zostanie zaakceptowana. Otworzył dyskusję w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że członkom Komisji został przedłożony 

projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta i nadania jej statutu, jednak po 

ponownej analizie zauważyła w tym dokumencie pewne błędy. Może nie są one jakiegoś dużego 

kalibru, tylko takie czyste czeskie błędy, literówki. Dodała, że Pan Burmistrz wystąpi z autopoprawką 

przed najbliższą sesją Rady Miasta, bo być może radni złożą jeszcze jakieś swoje sugestie, wnioski, 

które należałoby uwzględnić, ponieważ jest to pierwszy taki dokument, który tworzymy w tej materii. 

Poinformowała o pewnych poprawkach, które nastąpią w następujących paragrafach: w paragrafie 12 

ust. 2 Statutu po wyrazach „przeprowadza się” doda się przyimek „na”; w paragrafie 13 ust. 7 po 
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zaimku „jego” należy wykreślić wyraz „wyboru”, ponieważ on tam występuje dwukrotnie; w 

paragrafie 20 ust. 1 przyimek „we” należy zastąpić przyimkiem „w”; w paragrafie 4 ust. 3 Ordynacji 

wyborczej, która stanowi załącznik do Statutu, zapis „paragraf 13 ust. 1”, powinno się zastąpić 

„paragrafem 14 ust. 1”. I w paragrafie 8 ust. 6 ordynacji wyborczej po wyrazie „kandydat” powinno się 

dopisać wyraz „niepełnoletni”. Oznajmiła, że na ten moment to tyle. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Bielsk Podlaski i nadania jej 

statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za okres od 1 

stycznia do 31 grudnia 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za okres od 1 

stycznia do 31 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Mrozkowiak 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Bielsk Podlaski.  

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Dotyczy punktu 5 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak poinformował, że dziś podczas poprzedniej Komisji delikatnie 

mówiąc miał miejsce wypadek. Zauważył, że to chyba Pan Burmistrz był ofiarą tego wypadku i jest mu 

z tego powodu bardzo przykro. Przypomniał, że już chyba w lipcu prosił, żeby zrobić coś z tymi 

mikrofonami, z kablami. Wtedy też sugerował, żeby nie latać tak po tej sali, bo tu też kabel wisi, 

można się potknąć. Nie wie, czy te kable są zgodne z przepisami BHP, czy to jest dopuszczalne. 

Poprosił, żeby ktoś się wypowiedział w tej sprawie, jakiś BHP-owiec, czy to tak może być. Ponowił swą 

prośbę, aby jakoś to zorganizować, żeby nie trzeba było latać po tej sali, żeby Pan Burmistrz nie musiał 

chodzić oraz żeby członkowie Komisji mieli mikrofony na stole, tak jak Pan Burmistrz. Zapobiegnie to 

ewentualnym podobnym przypadkom. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski sprostował, że żadnego wypadku nie było, tylko leciutkie otarcie 

skórki. Podziękował za troskę. Ma nadzieję, że takie sytuacje się nie będą powtarzały, natomiast 

zgodnie z sugestią Pana radnego Bogusława Mrozkowiaka poprosi BHP-owca o zajęcie stanowiska. 

 

Członek Komisji Piotr Wawulski zapytał, czy został wyłoniony wykonawca na utrzymanie dróg 

gruntowych. Jeżeli tak, to chciałby się dowiedzieć z jaką ofertą i jaki to przedsiębiorca, żeby dostać do 

niego bezpośredni kontakt. 
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski oznajmił, że postępowanie zostało otwarte wczoraj, ogłoszone 

było wcześniej, a do wczoraj był termin składania ofert. Zostały złożone 3 oferty i jedna z nich mieści 

się w naszym budżecie. Jest to najtańsza oferta firmy KUNICCY spod Brańska. Natomiast do momentu 

podpisania umowy nie można powiedzieć, że ta firma będzie to wykonywać, bo mieliśmy takie 

przypadki, że pomimo wyłonienia najkorzystniejszej oferty, nie została skonsumowana procedura 

poprzez podpisanie umowy. Dodał, że na pewno poinformuje o tym w momencie, kiedy zostanie 

podpisana umowa. Kwota złożona przez tę firmę to 180 parę tysięcy złotych, druga oferta - 244 

tysiące, a trzecia jeszcze więcej. Także ta pierwsza, najtańsza mieści się w naszym budżecie. Ta firma 

prowadziła prace naprawcze na drogach gruntowych 2 lata temu na terenie miasta, w ubiegłym roku 

był inny wykonawca.  

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko dodał, że w budżecie 200 tysięcy było zapisanych na drogi.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko 

podziękował zebranym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji. 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

A. Andrejuk 

 

Przewodniczący Komisji 

Finansów i Budżetu Miasta 

 

Aleksander Bożko 


